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Vragen van de leden Polderman en
Poppe (beiden SP) aan de ministers
van Verkeer en Waterstaat, van
Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit en van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over het
storten van staalslakken. (Ingezonden
19 maart 2010)

1
Bent u bekent met de uitspraak van
de Rechtbank Breda1 over het storten
van staalslakken in de Oosterschelde
van 26 februari 2010?

2
Wordt gehoor gegeven aan het
advies van de rechtbank dat, voor het
beantwoorden van de vraag of bij de
storting van staalslakken in de
Oosterschelde sprake is nuttige
toepassing van afvalstoffen, een
serieus onderzoek naar de gevolgen
niet kan worden gemist? Zo ja, door
wie wordt een dergelijk onderzoek
uitgevoerd en wanneer zijn resultaten
daar van te verwachten?

3
Op welke wijze houdt u rekening met
eventuele gevolgen van het door de
rechter aanbevolen onderzoek voor
het gebied waar de staalslakken reeds
zijn gestort? Als de staalslakken na
onderzoek toch schadelijk blijken te
zijn, kunnen deze dan worden
verwijderd of op een andere manier
onschadelijk worden gemaakt in de

gebieden waar deze reeds zijn
aangebracht?

4
Hoeveel stortingen van staalslakken
in mariene milieu’s en gebieden die
vallen onder beschermingsregime
van natuurbeschermingwet 1998,
Natura 2000 en/of de Vogel- en
Habitatrichtlijnen, worden momenteel
uitgevoerd? Kunt u aangeven waar
die plaatsvinden?

5
Hoeveel stortingen van staalslakken
zijn in voorbereiding? Kunt u
aangeven voor welke gebieden en
met welke doeleinden de
voorbereidingen worden getroffen?

6
Bent u bereid storting van
staalslakken in deze gebieden
voorlopig op te schorten totdat de
resultaten van het bedoelde serieuze
onderzoek over de gevolgen ervan
bekend zijn? Zo nee, waarom niet?

1 Procedurenummer 10 / 741 WET PETE.
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